
MØTEINNKALLING/-REFERAT NR. 4

Møte: NTNUI-langrenn Dato: 14.05.2012 Tid: 19:00 – 20:30
Møtestad: Karolinerveien 7B, Havstein (Siri Bente) Møteleier: Bjørn Bergholt
Innkalt: Carsten Christensen, Øyvind Waage Hanssen-Bauer, Ola Lillehaug, Sigmund Rimstad, Martin Hallberg, Siri Bente Haugen(skribent), Kristin Antonsen og Bjørn Bergholt
Fråverande: Carsten Christensen, Kristin Antonsen  

Sak: Sakstittel/ -innhald

0 Kake. Godkjent 
1 Swecosprinten (29.augusgt) (v/Ola). Har vært i kontakt med Kaja som skal vera løypesjef. Leiarmøte på fredag for å planlegge meir. Swecosprinten blir ein del av Idrettskavalkaden. Martin Hallberg skal opne påmeldinga på heimesida og skifte ut årstal til 2012. Blesting. Personleg e-post. Rennet skal ikkje på terminlista, for då må ein ha TD og div.  2 Idrettskavalkaden (v/Bjørn). Swecosprinten blir ein del av dette. 
3 NTNUI mosjon (v/Martin) Har vore dårleg oppmøte av mosjonistar på styrketreninga. Treningen vil utgå frå mosjonistprogrammet, og me mister dei pengane. Kanskje ein kan ha intervall på tysdagar om hausten og torsdagar på vinteren. Er det nødvendig å ha ein som styrkeveiledar i tillegg til den mosjonsøkta? Martin skal sende mail om nokon er interessert i å vera styrkeveiledar og han skal ha kontakt vidare med Overen.  4 Dragvolltestløp (v/trenerne) 24.mai. No må ein byrja å springa.
5 Høstentreninger og barmarkssamling (v/trenerne) Barmarkssamling i Meråker 6-9.sept.Heimesamling: 12-14.oktober. Siri Bente ringer til o-gruppa for å høyre om når Hu og Hei er.Bruks: 8.nov – 11.nov. 

 



Andre datoer som vi må sette?Bli-kjendt fest: torsdag 13.september i AC5Bli-kjendt trening på Studenterhytta (med pizza). Tysdag 4.september. Ola skal snakka med Sweco angåande det.  6 Stakefesten (v/Kristin) Bra nach. Ønske om meir fancy musikk (ikkje swing). Brenn cd med musikk til neste år. 
7 Eventuelt

1. Det kom ei ekstra utgift på Stakefesten etter tømming av eit brannsløkkings apparat. Ingen skader på det elektriske anlegget.  
2. Fiskebeineren skal bli trykt i svart-kvitt. Fordi det er så dyrt med farger. 
3. Sumaravslutning. 
4. Skal ein setja ned kr/km for dei som køyrer på skirenn? Hovedstyret har satt ned stønaden dei gir til køyring. Langrennsgruppa har tidligare betalt mellomlegget på 3kr/km og det som HS gir. Viss Langrennsgruppa no skal gjera det, så er det ikkje nok med 5000kr i budsjettet til Skarverennet.  I praksis så tar Øyvind dei 5000 kr og deler det på 9 o.s.v. Me vedtar at me ikkje skal setja ned stønaden frå 3kr/km sidan bensinprisen har stege mykje sidan dette blei vedtatt.
5. Sigmund skal på utveksling etter jul. Odd Eirik tar då over som Marka Rundt sjef.  

 


